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UITNODIGING

Wil	je	hiermee	aan	de	slag,	schrijf	je	dan	alvast	in	voor	één	van
de	life	presentaties	die	ik	geef	deze	zomer	in	belgie.

De	leukste	dag	wordt	7	aug	want	we	hebben	een	hele	mooie	plek
gehuurd;	van	10-14u	presentatie,	vanaf	dan	is	het	kinderen
toegelaten	en	eten	we	samen	tot	rond	15u.	Dan	is	het	de

bedoeling	om	te	verbinden,	te	sparren	en	te	genieten	en	als	de	sfeer	goed	is	dan	breien	we	er
gewoon	nog	een	feestje	aan	want	ik	die	plek	gehuurd	voor	de	hele	dag;	
meer	info	op	de	site	bij	de	agenda	

	
WELKE	TIJDSLIJN	ACTIVEER	JIJ?

	
KIES	JE	TIJDSLIJN

	Ik	krijg	af	en	toe	de	vraag	wanneer	het	nu	eens	zal	ophouden
al	die	negativiteit.
Het	antwoord	is,	dat	je	moet	begrijpen	dat	alles	geest/energie
is,	en	dat	alles	draait	rond	spirituele	groei.	Elke	mens	vormt
zijn	stukje	van	de	realiteit	aan	de	hand	van	je	denken.		Leven
is	groeien,	is	beweging,	is	constante	verandering.		Alles	wat	jij

als	vaststaand	ziet,	is	een	illussie.	De	ene	ervaart	horor	nu,	en	de	ander	ervaart	juist	meer	licht.
Er	zijn	zoveel	tijdslijnen	op	aarde	als	dat	er	mensen	zijn,	doch	er	zijn	maar	2	strekkingen:
goddelijk	in	liefde	of	goddeloos	door	machtsmisbruik;	
	

DIVERSE			TIJDSLIJNEN
	Dus	ja	mensen,	die	verschillende	tijdslijnen	lopen	op	hetzelfde	moment	op	dezelfde	plaats.	Je
kan	dat	zien	als	een	groot	scherm	waarin	zich	kleine	schermen	bevinden	en	die	kleine
schermen	spelen	hun	“verhaal”	af	tegelijktijdig	met	alle	andere	kleine	schermen.	Ongehinderd
door	de	golflengte	van	de	andere	schermen	speelt	het	verhaal	zich	af.	Maar	jij	bepaald	in	welk
verhaal	je	wil	belichamen,	vorm	geven.	Beide	verhalen	zijn	maar	een	gedachte	van	elkaar
verwijderd.	Elke	gedachte	is	een	keus	die	elk	van	ons	maakt.
Wees	je	bewust	van	de	macht	die	je	hebt:	de	richting	van	je	denken,	die	uiteindelijk	je	leven
bepaald.	Je	bent	niet	wakker	omdat	je	niet	akkoord	gaat	met	dwang	en	slavernij.	Je	bent	maar
wakker	in	de	zin	van	verlicht,	als	je	liefde	begrijpt	en	belichaamd.		Iemand	die	wakker	=	verlicht
is,	is	een	man	of	vrouw	die	onder	alle	omstandigheden	standhoud	in	liefde.	Dat	is	een
man/vrouw	die	de	blik		omhoog	richt	naar	god/het	licht,	in	plaats	van	verticaal	naar	het	evil,	dat
wat	goddeloos	is.	
	

Zoals	je	denkt,		ben	je	en	zal	je	ontmoeten.
Het	leven	is	puur	bewustzijn,	en	om	die	macht	te	kunnen	hanteren	moet	jij	man/vrouw	heel
bewust	zijn	van	dat	wat	jij	belichaamd	=	bewust	in	het	leven	staan.	Dat	wil	ook	zeggen	dat	je
bewust	=	zorgvuldig	je	gedachten	&	intentie	kiest.		Als	ik	je	nu	de	de	vraag	stel:	“waar	ben	je	het
meest	bewust	van”,	Wat	is	dan	jouw	antwoord:	dat	je	je	bewust	bent	van	alle
complotten/leugens/evil	op	aarde	of	dat	jij	je	bewust	bent	van	alle	wonderen	en	de	goddelijke
liefde	op	aarde.
Mensen	denken	dat	ze	wakker	zijn	omdat	zien	dat	er	liefde-	&	goddeloze	dingen	gebeuren	op
aarde.	Maar	als	je	die	aandacht	geeft,	ben	jij	de	medeschepper	ervan	want	je	voedt	ze	en
maakt	ze	mogelijk	door	dat	beeld	uit	te	dragen	en	te	versterken.	Hoe	meer	je	een	beeld	tot	je
neemt,	hoe	sneller	het	je	realiteit	wordt	en	daarmee	een	feit.	
In	welk	beeld	zit	jij:	nog	op	de	laag	van	alle	complotten	en	evil	of	zit	je	al	op	de	laag	van
broederschap	en	liefde.		Eigenlijk	zijn	we	allemaal	helderziend	=	we	zien	de	zaken	helder	in
onze	geest.		Want	elke	gedachte	roept	een	helder	beeld	bij	je	op.	Kijk	maar	als	je	denkt	aan	de
horror	dan	krijg	je	die	gedachte	helder	omdat	je	er	een	beeld	aan	koppelt	vb	gevechten,	onrust
en	agressie;	Als	je	denkt	aan	broederschap	dan	zie	je	vb	een	samenleving/commune	waar	alle
mensen	glimlachen,	rust	uitstralen	en	elkaar	de	helpen.
Ik	zat	tot	voor	kort	in	een	paar	telegramgroepen	van	mensen	die	“de	waarheid	brengen”	,	omdat
ik	een	beetje	wil	weten	wat	leeft	onder	de	mensen.	Maar	als	ik	al	die	complotten	en	die	horror
daar	zie,	dan	had	ik	na	1	minuut	schrollen	al	een	overload	en	denk	ik:	”	leven	die	echt	op	de
planeet	aarde?	Het	is	een	totaal	andere	wereld	dan	waarin	ik	leef”.	Jammer	genoeg	beseffen	ze
niet	dat	zij	juist	heel	krachtige	kanalen	zijn	die	de	great	reset	in	beeld	brengen	en	als
gemeengoed	in	het	collectief	vestigen.	
	

WAT		IS		NODIG		OM		VERLICHTING		TE	BEREIKEN
In	de	bijbel	staat	iets	interessants,	met	name	in	openbaringen		lees	je	dat	er	maar	144	000
mensen	gered	zullen	worden.	Hoe	kan	dat	nu	met	die	vele	“wakkeren”	op	vandaag.		Laten	we
openbaring	14:1	eens	analyseren:		“Toen	zag	ik	dit:	het	lam	stond	op	de	Sion,	en	bij	het	lam
waren	honderdvierenveertigduizend	mensen	die	zijn	naam	en	die	van	zijn	Vader	op	hun
voorhoofd	hadden.”

Met	het	lam	wordt	naar	jezus	verwezen:	het	lam	van	God	dat	de	zonde	van	de	wereld
wegneemt.	Een	lam	is	geen	schaap.	Het	lam	verwijst	hier	naar	een	onbeschreven	blad	=
een	mens	die	zijn	persoon	liet	kruisigen	en	zo	een	zuiver	(nedering)	wezen	werd.		Met
het	lam	wordt	bedoelt	een	man/vrouw		die	in	het	leven	staat,	vrij	van	enige	vorm	van
liefdeloosheid	en	goddeloosheid.	Deemoed	(nederigheid)	is	zijn	zwaard	en
barmhartigheid		zijn	weegschaal	die	voor	vrede	zorgt.	Het	is	een	man/vrouw	die	enkel
handelt	&	denkt	in	termen	van	liefde	en	het	goede.	Enkel	wie	goede	gedachten	heeft
neemt	de	zonde	(goddeloosheid	en	machtsmisbruik	door	negatief	gerichte	gedachten)
weg	en	kan	de	balans/harmonie	herstellen.
144	000	die	christus	naam	en	de	naam	van	zijn	vader	op	hun	voorhoofd	hebben,verwijst
naar	die	mannen/vrouwen	die	hun	intentie/wil	(derde	oog,	voorhoofd)	enkel	richten	op	de
wil	&	wet	van	christus/god	de	vader	=	liefde;	Als	je	gedachten	nu	steeds	richt	op	die
kl..tz..kken	van	een	who/wef	met	hun	complotten,	dan	heb	jij	niet	het	beeld	van	liefde	(
christus/god)	op	je	voorhoofd	(in	je	innerlijk	oog),	want	je	aandacht	(beeldvorming)		is	op
iets	anders	gericht	nl	op	negativiteit.	

BEN	JE	WAKKER	(bewust)	OF	NOG	IN	PERSOONLIJK
DRAMA	

Het	leven	en	haar	subtiliteit/gelaagdheid	begrijpen,	helpt	je	om
uit	het	veld	van	persoonlijke	pijn	en	lijden	te	stappen;	Met
name	het	verschil	tussen	geestelijk	en	persoonlijke	denken,
tussen	jij	in	persoon	en	als	goddelijke	wezen	is	belangrijk.
Het	kenmerk	van	een	mensenleven	is	groei.	De	eigenschap

van	het	leven	is	de	constante	verandering	(alles	is	mogelijk).
Als	mens	evolueer	je	van	een	lager	denkend	wezen	naar	hoger	denkend	wezen	of	anders
gezegd	van	liefdeloosheid	naar	liefdevol	denken.	En	dit	speelt	zich	af	in	elk	facet	van	je	leven.
Zolang	jij	je	leven	laat	afspelen	op	het	menselijk,	materieel	niveau	ben	je	in	de	greep	van	je
aardse	persoonlijkheid	en	zijn	arrogant	doch	machtig	verstand,	dat	bouwt	op	oordelen	=	vals
geloof	en	aanname.

Door	schade	en	schande	wordt	de	mens	nederig	en	kan	wijsheid	ontspruiten.	Je	groeit	uit	je
	persoonlijke	drama’s,	complotten	en	horror	naar	een	ontplooien	van	je	essentie	op	grond	van
geestelijk	denken.

DE		KRACHT			VAN			DE		PRIVATE		CAPACITEIT

In	privaat	heb	je	het	recht	om	je	eigen	wet	te	stellen	=	zelf	de
regels	te	bepalen.	Dan	gelden	de	legale	publiek	regels	niet.
Het	is	natuurlijk	belangrijk	te	begijpen	hoe	je	dat	kan
realiseren,	daarom	dien	je	goed	het	verschil	te	begrijpen
tussen	wat	wet	is	en	wat	legaal	is,	wat	privaat	is	en	wat
openbaar	is.	

Daarom	kunnen	alle	leden	van	onze	gemeenschap	onderling	op	eigen	unieke	wijze	met	elkaar
uitwisselen.	Je	maakt	je	eigen	contracten	op	los	van	de	"vigerende	wetgeving";	Vb	ik	verhuur	in
spanje	2	kamers	B&B	en	daarvoor	zou	ik	een	licentie	nodig	hebben	en	mag	ik	niet	cash
ontvangen.	Maar	als	ik	verhuur	aan	leden,	is	het	een	private	actie	en	mag	ik	zelf	bepalen	welke
regels	ik	hanteer.	

Wij	bieden	onze	leden	ook	de	mogelijkheid	om	tussen	te	komen	in	geschillen	waardoor	je	de
legale	rechtbank	kan	vermijden.	registreer	je	als	lid	en	dan	kan	je	met	de	andere	leden
uitwisselen	binnen	onze	private	regels	en	je	onze	organisatie	inschakelen	om	recht	en	correctie
te	brengen.	Hoe	je	dat	doet	lees	je	hier	https://levende-gemeenschap.eu/huis-van-
gerechtigheid/

Zet	hier	een	korte,	pakkende	omschrijving	van	uw
nieuwsbrief.

Bekijk	de	webversie

Nieuwsbrief	levende	gemeenschap
www.levende-gemeenschap.eu																			admin@levende-gemeenschap.eu
	

Casus:	standing	binnen	een	rechtszaak
Deze	casus	betreft	een	rechtszaak	van	één	van	onze	leden	van	de	levende	gemeenschap.

En	waarin	ik	en	onze	gemeenschap	zich	onderscheidt	tov	de	andere	groepen	die	vrij	willen	zijn,
is	dat	wij	het	persoonlijk	denken	(weerstand,	complotten	en	onmacht)	loslaten	en	ons	richten	op
de	hogere	visie;	op	de	realiteit,	de	geest	van	natural	law	(de	natuurwet).	Dit	is	de	smalle	weg
naar	boven	en	ook	de	moeilijkste	piste,	die	maar	weinigen	zullen	kiezen.

Maar	als	je	kan	begrijpen	dat	de	essentie	van	elke	gebeurtenis	een	geestelijk	/	spiritueel
gebeuren	is,	dan	zal	je	je	thuis	voelen	in	onze	gemeenschap.	Dan	sta	jij	open	voor	wat	het
leven	je	spiegelt	=	wil	jij	groeien	en	begrijpen	wat	het	geschenk/de	les	is	in	elke	tuatie	die	zich
voordoet	in	je	leven.	En	pas	als	je	op	de	lijn	van	het	geestelijke	gaat	leven,	kan	jij	jezelf
bevrijden	van	de	onmacht	waaraan	je	nu	ten	prooi	bent.	En	dit	wil	ik	je	duiden	aan	de	hand	van
de	rechtszaak	waarin	één	van	onze	leden	nu	zit.

De	mens	is	zijn	eigen	grootste	vijand,	door	in	persoon	in	het	leven	te	staan	=	je	neemt	en	positie
in	op	grond	van	een	oordeel	en	elk	oordeel	is	fictie	=	gekleurd	recht;	

En	zoals	je	denkt,	trek	je	ook	aan.	Je	kan	geen	gerechtigheid	realiseren,		als	jij	vanuit	gekleurd
recht	in	het	leven	staat.	

Eerst	een	korte	schets	van	mijn	traject

Ik	ben	nu	zelf	ook	al	2	jaar	bezig	met	het	mezelf	los	te	weken	van	de	persoonlijke	slavernij,
waaronder	wij	onszelf	kortwieken.	Ik	betaal	geen	belasting,	doe	geen	aangiftes,	betaal	geen
boetes,	maar	nog	belangrijker	is	dat	probeer	de	geest	van	de	natuurwet	te	belichamen.	De
geest	van	de	natuurwet	zegt	dat	je	onder	elke	omstandigheid	en	wezen	van	vrede	en	liefde
dient	te	zijn.	Het	is	echt	een	stevige	oefening	om	je	bewust	te	worden	van	je	persoonlijke
patronen.	

Dat	resulteert	in	een	nu	al	2	jaar	"in	onderhandeling"	zijn	met	de	mensen	van	de	belasting	hier
in	spanje	(ik	woon	hier)	waarbij	ik	keer	op	keer	weiger	om	mijn	consent	te	verlenen,	waarin	ik
afdoende	mijn	wet	stel	en	recht	kenbaar	maak	zoals	je	kan	leren	in	onze	opleiding,	en	ik	hun
geloof	ook	in	vraag	stel:	Voorbeeld	waarom	zij	geloven	dat	hun	regels	wet	zijn	en	waarom	zij
geloven	dat	ik	hun	regels	als	wet	zou	moeten	aannemen....

Dan	gaat	het	weer	naar	een	andere	collega	die	natuurlijk	geen	kennis	neemt	van
kennisgevingen,	dus	dan	herhaal	ik	het	opnieuw	en	nodig	ik	hun	uit	om	mij	te	dagvaarden	voor
een	correctioneel	rechter	aan	wie	we	dan	het	issue	kunnen	voorleggen.	Tot	op	vandaag	is	dat
nog	niet	gebeurd.	Ik	heb	het	recht	als	ik	niet	akkoord	ben	om	dat	af	te	toetsen	aan	de	wet	en	dat
voor	te	leggen	aan	een	NEUTRAAL	lid	van	de	samenleving	die	als	rechter	optreedt	met	kennis
van	de	wet.	Er	is	dus	een	padstelling	want	ik	(de	vrouw	isabelle)	geef	geen	consent	voor	de
uitvoering	van	hun	legale	orders.	Hoe	je	dat	concreet	doet,	leer	je	in	onze	opleiding	die	uit	3
modules	bestaat;	

Ik	ga	verder	nu	met	de	zaak	van	ons	lid

Mogelijks	denk	je	niet	direct	aan	spiritualiteit	bij	een	rechtszaak	maar	het	is	heel	belangrijk	om
dat	wel	te	doen,	omdat	het	altijd	de	geest	is	van	de	gedachte	die	je	tot	leven	/	tot	manifestatie
brengt.	Ik	neem	je	eventjes	mee	op	een	traject	geestelijke	denken	zodat	je	vanaf	nu	op	een
andere	manier	naar	de	rechtsgang		en	haar	rechtszaken	kan	kijken.	

Eerst	een	korte	duiding,
Wie	de	rechtbankmodule	2	heeft	van	onze	opleiding,	leerde	daar	dat	je	nooit	tijdens	een	legale
piste	kan	switchen/je	beroepen	op		natural	law.	Of	je	start	op	basis	van	natural	law	of	je	start
binnen	het	legaal	speelveld.	En	dat	kan	je	perfect	door	trekken	in	elke	vorm	van	contract,	relatie
of	proces	in	je	leven.	Het	enige	wat	je	kan	doen,	is	om	je	binnen	dat	legale	speelveld	zo
natuurlijk	en	gewetensvol	mogelijk	te	gedragen	en	de	verantwoordelijkheid	voor	jezelf	te	nemen
en	de	rit	uitzitten	totdat	je	kan	uitstappen.	Hij	had	de	moed	om	de	uitdaging	aan	te	gaan.

De	rechtsgang	is	hij	gestart	met	een	advocaat	omdat	hij	opgeroepen	werd	voor	de	raadkamer
die	hem	uiteindelijk	doorverwezen	heeft	naar	de	correctionele	rechtbank.	Dit	werd	in	een	beroep
aangevochten	en	verloren	waardoor	hij	gedagvaard	werd	voor	de	correctionele	rechtbank.	Hij
verliest	zijn	vertrouwen	in	het	systeem	en	de	advocatuur,	want	zijn	advocaat,	haar	collega’s	en
orde	snappen	niet	waarom	hij	voor	een	beoordelingsfout	zo	hard	aangepakt	wordt.
Zo	ontwikkelt	zich	het	oordeel	en	geloof	“dat	ze	hem	moeten	hebben	omdat	hij	de	corona	piste
niet	wou	volgen”.	Ondertussen	ontdekte	hij	onze	gemeenschap	en	heeft	hij	contact	met	mij	en
startte	onze	opleiding.	Die	resoneert	met	hem	en	hij	besluit	om	zelfredzaam	te	zijn	en	de
correctionele	piste	alleen	af	te	leggen	zonder	raadsman	(advocaat)	en	in	de	praktijk	te	brengen
wat	wij	in	onze	opleiding	aanreiken.
=	Dat	is	zijn	eerste	winst	die	hij	boekt	en	waarmee	hij	zijn	opleiding	direct	terugverdiend	heeft.
Een	advocaat	zou	hem	minimaal	2000€	gekost	hebben,	voor	onze	opleiding	betaalde	hij	de
helft.	

DE	CASUS
De	casus	betreft	een	man	die	mede	door	corona	sterk	de	spirituele	richting	op	stapt	en	hij	had
de	intentie	uitgestuurd	te	willen	leren	hoe	hij	nog	sterker	in	zijn	schoenen	kon	staan.	Het	leven
zegt:	“jij	vraagt,	wij	draaien”.	De	stenen	werden	geworpen,	het	kosmisch	rad	draaide	en	het
resultaat	was	die	(vervelende)	rechtsgang.	Ja	zo	ervaart	de	persoon	groei	meestal,	als
vervelend	en	lastig.

Hij	oefent	de	functie	van	arts	uit	en	werd	opgeroepen	om	de	dood	van	een	oude	dame	vast	te
stellen.		De	dame	was	oa	levensmoe	dus	er	werd	overlegd	of	het	zelfmoord	kon	zijn	maar
omdat	niks	hierop	wees,	heeft	hij	een	natuurlijke	dood	geattesteerd.	Tot	de
begrafenisondernemer	haar	omdraaide	en	de	ether	rook	uit	haar	mond.		De	natuurlijke	dood
werd	zelfmoord,	de		gerechtelijke	molen	wordt	geactiveerd,	en	hij	wordt	beschuldigd	van
valsheid	in	geschrifte	met	kwade	opzet.	Schokkend,	want	die	man	is	echt	een	zeer
vredelievende	mens	die	altijd	klaar	staat	om	te	helpen	en	vrijwilligerswerk	doet.

Hij	manifesteert	zich	nu	wel	als	man	maar	kan	het	nog	onvoldoende	belichamen.	Maar	dat	zorgt
er	wel	voor	dat	de	burgerlijke	tegenpartij	die	toen	plots	opduikt,	afhaakt;	=	Dat	is	zijn	2de	winst:
geen	burgerlijke	partij		dus	geen	eis	voor	schadevergoeding;	Dan	volgt	een	zeer	vreemd	verloop
van	de	procedure	en	wordt	een	vonnis	geveld.	

Als	je	het	dossier	op	persoonlijk	(materieel	technisch)	niveau	bekijkt	is	het	te	belachelijk	voor
woorden,	de	procedure	schaamteloos	en	respectloos,		gebaseerd	op		losse	flodders	en	legale
fictie	.	Het	“verslag”	in	het	vonnis	lijkt	door	een	kleuter	geschreven.	Mijn	mond	viel	meerdere
keren	open	van	verbazing.	Maar	wat	ik	al	lang	geleden	geleerd	heb,	is	dat	de	goddelijke	wegen
zeer	creatief	zijn	en	de		meest	gekke	wegen	bewandelt	om	de	mens	iets	te	leren.

DE	EERSTE	REACTIE
	De	eerste	reactie	op	het	vonnis	is	persoonlijk	=	weerstand	en	onrechtvaardigheid.	Het	was	heel
gemakkelijk	om	in	de	onzin	en	het	onrecht	te	blijven	hangen.	Maar	ik	vroeg	hem	om		het
persoonlijk	stuk	los	te	laten	en	om	de	geestelijke	boodschap	(de	spiegel),	het	spiritueel
geschenk	te	ontdekken,	want	dat	is	waar	oa	onze	module	3	overgaat	van	de	rechtenopleiding.

	Om	dat	te	ontdekken	moest	hij	analyseren	op	rationeel	(materieel)	niveau	en	dan	de	lijn
doortrekken	naar	geestelijk	(innerlijk)	niveau:

1.	 	wat	was	de	essentie	van	de	veroordeling
2.	 	wat	probeerde	hij	te	weerstaan
3.	 	wat	was	er	volgens	hem	krom	(onrecht).

1.	 	De	rechter	verweet	hem	gebrek	aan	normbesef,	gebrek	aan	sociale,	economische	en
morele	waarden;	Dat	is	nu	juist	het	laatste	wat	je	hem	zou	verwijten	als	je	hem	kent	en
toch	klopt	de	boodschap.	Hij	begreep	dat:	

a.	hij	geen	stand	gehouden	had	en	zichzelf	ondergraven	had	tijdens	het	proces
en	nog	mocht	werken	aan	zijn	vertrouwen,
b.	dat	hij	in	disbalans	was	omdat	hij	handelde	vanuit	een	persoonlijke	norm	ipv
uit	goddelijk	normbesef.			Hij	mocht	de	norm	binnen	deze	zaak:	ze	moeten	mij
hebben	vanwege	mijn	corona	voorkeur,	loslaten.	Hierdoor	kon	hij	naar	binnen
keren	en	eerlijk	naar	zichzelf	kijken	en	ontdekte	hij	zijn	werkthema	namelijk
neutraliteit,	via	het	2de	punt

2)	De	rechter	verweet	hem	gebrek	aan	respect	voor	het	vertrouwen	dat	anderen	mogen	hebben
in	de	accuraatheid	van	authentieke	en	openbare	geschriften;	Vanuit	zijn	persoonlijk	normbesef	=
oordeel,	wou	hij	goed	doen:	hij	wist	dat	de	oude	dame	levensmoe	en	ongelukkig	gewas	oa
omdat	ze	geen	contact	meer	had	met	haar	kinderen,	hij	vond	dat	ze	er	vredig	bij	lag	en	in	het
geval	het	zelfmoord	was	dan	wou	hij	haar	vrede	en	wil	niet	verstoren	en	haar	lichaam	niet
onteren	met	een	forensisch	onderzoek.	En	naar	de	maatschappij	toe	wou	hij	niet	nodeloos
gemeenschapsgelden	en	krachten	verspillen	aan	een	zelfmoord.	Maar	dat	resulteerde	wel	in
een	vertekening	van	de	realiteit	of	gekleurd	recht.	Voor	het	gevolg	vb	een	levensverzekering,
kan	het	wel	van	belang	zijn	of	het	natuurlijk	of	een	vorm	van	moord	is.	Dus	door	zijn	willen	goed
doen	=	zijn	persoonlijk	oordeel/medelijden	was	hij	niet	in	staat	om	neutraal	te	zijn	met	als	gevolg
dat	hij	een	document	creeërde	dat	onecht	is.	En	dat	is	de	reden	waarom	personen	zoveel
kwaad	berokkenen	onder	het	mom	van	goed	te	doen.		

Zijn	opdracht	was	enkel	vaststellen	of	het	al	dan	niet	een	natuurlijk	overlijden	was.	En	dat	is	een
heel	belangrijke	les	die	we	allemaal	moeten	leren	NEUTRALITEIT.

Het	is	neutraliteit	die	rust	en	aanvaarding	schept	en	pas	in	die	staat	van	zijn,	kan	jij	de	stem	van
je	geweten	horen	die	de	taal	van	liefde	spreekt	en	zuiver	handelen.	Medelijden,	willen	goed
doen	is	geen	taal	van	liefde,	het	is	de	taal	van	lijden	van	slachtofferschap,	van	een	rationeel
proces.		
Door	te	begrijpen	welke	les	hem	aangereikt	werd	ontstond	nederigheid	en	kon	hij	zich	openen
voor		de	wijsheid	van	de	goddelijke	voorzienigheid.	Zo	kon	hij	zijn	schuld	(het	persoonlijk
oordeel)	erkennen	en	corrigeren	en	leerde	hij	de	waarde	van	neutraliteit.		Het	antwoord	op	zijn
intentie	hoe	hij	sterker	in	zijn	schoenen	kan	staan	is	dat	hij	zich	moet	oefenen	in	neutraliteit,	in
het	tot	rust	komen	ipv	teveel	op	zijn	schouders	te	nemen.

Benieuwd	wat	het	vervolg	nu	zal	zijn	want	hij	gaat	in	beroep	tegen	het	vonnis	vanuit	deze
nieuwe	energie.

De	les	zien	en	begrijpen	is	1	ding,	dat	integreren	in	je	dagelijkse	leven	is	dan	weer	de	volgende
uitdaging.	Maar	het	is	mijn	ervaring	dat	als	je	een	les	integreert	dingen	zich	op	magische	wijze
aanpassen	en	oplossen.	Want	tenslotte	is	alles	een	kanaal	waarlangs	de	goddelijke	energie
werkt	en	die	gehoorzaamt	aan	de	goddelijk	energie.	Het	schaven	van	de	wil	van	de	mens	is	een
goddelijk	proces.	We	hebben	de	vrijheid	om	ons	af	te	scheiden	of	om	ja	te	zeggen	en	onze	wil
uit	te	lijnen	met	gods	wil.	Maar	dat	moet	uit	vrije	wil	gebeuren.

CONCLUSIE

Ik	weet	niet	of	je	het	belang	van	bovenstaande	denkpiste	begrijpt	maar	wat	ik	hoop	duidelijk	te
maken,	hoe	belangrijk	het	is	om	uit	elke	vorm	van	weerstand	te	blijven	en	om	enkel	positief
denken	te	beoefenen	en	om	met	je	power:	energie	en	aandacht	uit	de	complotten	te
blijven	tenzij	je	natuurijk	de	great	reset	wil	aan	den	lijve	ondervinden.Complotten	is	nutteloze
kennis.
https://levende-gemeenschap.eu/2022/10/04/wat-is-nutteloze-kennis/

Niet	je	legale	persoon	of	officiele	ID	(je	rechtspersoon	of	zogenaamde	stroman)	is	een
probleem,	het	is	gewoon	een	reflectie	van	hoe	de	mens	op	vandaag	is.De	herkomst	van	het
woord	persoon	is	masker;	Wie	leeft	vanuit	zelfafwijzing	handelt	in	persoon	(is	oneerlijk,	onecht
en	leeft	vanachter	een	masker);	
Je	ziet	dat	het	enige	probleem	op	aarde	het	valse	geloof	is,	het	geloof	dat	wij	afgescheiden	zijn
van	elkaar,	dat	er	een	ander	buiten	ons	bestaat	die	rooft	en	vijandig	is.	Het	kwaad	leeft	in	de
mens,	het	kwaad	is	het	verkeerd	denken.		Op	zich	poepsimpel	maar	ai	ai	ai	om	onszelf	los	te
weken	uit	dat	persoonlijk	masker	is	aardsmoeilijk.MAAR	niet	onmogelijk	want	we	zijn	op	aarde
om	te	groeien	van	persoon	naar	godswezen.

Ik	hoop	dat	jij	ook	aan	de	slag	gaat	met	deze	belangrijke	les	en	deze	kan	doortrekken	in	alle
facetten	van	je	leven.	Ik	weet	dat	vele	zullen	afhaken	want	het	vergt	dat	je	heel	eerlijk	bent	met
jezelf	en	het	vergt	een	sterke	zelfdiscipline	maar	ik	hoop	dat	ik	tenminste	een	zaadje	kon
planten.	

Dit	zal	je	heel	veel	rust	en	vreugde	brengen.

Onze	opleiding	bestaat	uit	3	modules
In	module	1	leer	je	de	basis	en	krijg	je	inzicht	in	de	natuurwet,	legale	(maat)regels,	leer	je	dat
wet	en	legaal	2	verschllende	concepte	zijn	,.......	En	vanuit	deze	module	kan	je	zelf	gaan
experimenteren	en	de	kennis	toepassen;	Lukt	dat	niet	dan	ga	je	verder	met	mod	2	&	3	waar	ik
alles	tot	in	detail	uitgediept	heb.

Mod	2	is	de	rechtbank	module	waar	je	leert	hoe	jij	jouw	zaak	opent,	hoe	je	naar	de	rechtbank
gaat,	wat	de	valkuilen	zijn....

Mod	3	iis	je	rechtsprofiel,	hoe	jij	jezelf	tot	uitdrukking	brengt	via	kennisgeving,	wat	recht	is,
wanneer	sprake	is	van	schending	van	recht,	welke	vormen	schending	er	zijn,	.....	en	in	deze
module	is	er	veel	aandacht	voor	je	persoonlijk	groei	en	geestelijk	tranformatie;	je	vind	ze	in	de
winkel	
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Deze	e-mail	is	verstuurd	aan	{{email}}.•	Als	u	geen	nieuwsbrief	meer	wilt	ontvangen,	kunt
u	zich	hier	afmelden.	•	U	kunt	ook	uw	gegevens	inzien	en	wijzigen.	•	Voor	een	goede

ontvangst	voegt	u	admin@levende-gemeenschap.eu	toe	aan	uw	adresboek.

https://levende-gemeenschap.eu/agenda-juli-aug-2023/
https://levende-gemeenschap.eu/huis-van-gerechtigheid/
https://levende-gemeenschap.email-provider.eu/web/uhkcqj7eil/gcyywoxftv
https://levende-gemeenschap.eu/2022/10/04/wat-is-nutteloze-kennis/
https://levende-gemeenschap.eu/winkel/
mailto:%7B%7Bemail%7D%7D
https://levende-gemeenschap.email-provider.eu/unsubscribe/uhkcqj7eil/gcyywoxftv
https://levende-gemeenschap.email-provider.eu/memberforms/edit/standalone/request/?a=uhkcqj7eil&l=__________&m=__________
mailto:admin@levende-gemeenschap.eu
https://laposta.email-provider.nl/marketing/?utm_source=campagne&utm_campaign=footer-dand&utm_medium=email&_Mid=4169&ref=a-uhkcqj7eil-gcyywoxftv



